
                                                    Zápisnica 
                                                  č. 28 

 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne, zdravotné a bytové  

zo dňa 03.05.2018 
 
Prítomní: Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Andrej Kovačič, PhDr. Soňa Maixnerová, Mária 
Jakúbková, Alena Kotrabová, RNDr. Emília Rakúsová 
Ospravedlnení: Mgr. Dagmar Vatolíková, Anna Marková, MUDr. Mária Berešová 
 
PROGRAM : 
 

1.) Otvorenie 
2.) Prerokovanie žiadostí o jednorazový finančný príspevok 
3.) Prerokovanie žiadosti o nájom obecného bytu 
4.) Prerokovanie žiadostí o predĺženie nájmu obecných bytov (Slapniková M., 

Smolinská D.)  
5.) Informácie o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
6.) Rôzne   
 

Bod 1.) Otvorenie 
 
Predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková privítala všetkých prítomných členov komisie. 
 
Schválenie programu : 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 2.) Prerokovanie žiadostí o jednorazový finančný príspevok 
 
A) Komisia prerokovala 2 predložené žiadosti o priznanie jednorazových finančných príspevkov 
za mesiac apríl  2018. 
 
Komisia po prerokovaní: 
 
Navrhuje žiadateľom (dôchodcom) priznať príspevky v celkovej sume 250,- Eur. 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala, že v mesiaci apríl bol po prerokovaní 
s predsedníčkou komisie, prednostkou MÚ a starostom MČ poskytnutý jednorazový finančný 
príspevok jednej žiadateľke (invalidnej dôchodkyni, ktorá ostala bez prístrešia) v sume 150,- €, 
ktorý bol poukázaný priamo krízovému centru, kde bola žiadateľka umiestnená. 
Komisia vzala informáciu na vedomie. 
 
B) Predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková navrhla úpravu mesačného paušálu na stravu na 
účely posudzovania žiadostí o jednorazové fin. príspevky z doterajších 82,98 € na 110 €. 
Paušálne výdavky slúžia komisii na zjednodušenie posudzovania žiadostí o jednorazové fin. 
príspevky. 
Po prerokovaní sa komisia uzniesla na úprave paušálnych výdavkov nasledovne: 
Lieky: 16,60 €/mes. - ak sa jedná o žiadateľa s nepriaznivým zdrav. stavom (pri predložení 
dokladov z lekárne, prípadne aj predpisu od lekára sa započítava reálny mesačný výdavok, ak je 
tento vyšší ako paušál a jedná sa o dôležité lieky ) 
Hygienické potreby: 19,92 €/mes. 
Strava: 110 €/mes. 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 



 
Bod 3.) Prerokovanie žiadosti o nájom obecného bytu 
 
Členom komisie bola predložená jedna žiadosť p. Márie Šľachtovej o nájom obecného 
nájomného bytu. Nakoľko žiadateľka spĺňa podmienky zaradenia do zoznamu žiadateľov 
v zmysle platných právnych predpisov, bude jej žiadosť zaradená do zoznamu žiadateľov 
o obecný byt. 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 4.) Prerokovanie žiadostí o predĺženie nájmu obecného bytu 
 
Členom komisie boli predložené 2 žiadosti nájomníkov obecných bytov p. Miroslavy 
Slapnikovej a p. Dany Smolinskej o predĺženie nájomných zmlúv. Tajomníčka komisie p. 
Tamara Filadelfiová informovala, že obidve žiadateľky si plnia všetky povinnosti vyplývajúce 
z ich nájomných zmlúv. 
 
Komisia po prerokovaní: 
 
1. Odporúča schváliť predĺženie nájmu obecného bytu č. 14 na Studenohorskej ul. č. 11 pani 
Miroslave Slapnikovej o ďalšie 3 roky, t.j. do 30.06.2021.   
za : 6              proti : 0       zdržal sa : 0 
 
2. Odporúča schváliť predĺženie nájmu obecného bytu č. 9 na Studenohorskej ul.č. 4 pani Dane 
Smolinskej o ďalšie 3 roky, t.j. do 30.06.2021.   
za : 4            proti : 0       zdržal sa : 2 
 
Bod 5.) Informácie o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala členov komisie o aktuálnom stave 
nedoplatkov nájomcov obecných bytov a Domu služieb Lamač. Komisia vzala informácie na 
vedomie. 
 
Bod 6.) Rôzne  
 
Predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková informovala prítomných o pripravovaných 
kultúrnych podujatiach v mestskej časti v mesiaci máj 2018.  
 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala o zmene dodávateľa stravy v Domove 
seniorov Lamač. Zmluva o zabezpečení stravovania s dodávateľom HOOTS s.r.o. bola už 
uzavretá, dôchodcovia sa teda budú môcť naďalej stravovať v jedálni Domova seniorov 
s príspevkom mestskej časti. Plná cena stravného lístka sa od 1.5.2018 zvýšila na 3,13 €. 
 
Odporúčania komisie vyplývajúce pre Miestny úrad : 

 
1.) Odpovedať žiadateľom o JDHN 
2.) Odpovedať žiadateľke o nájom obecného bytu 
3.) Predložiť do MZ návrh na predĺženie nájmu obecných bytov žiadateľom v zmysle 

odporučenia komisie 
 
 
         Mgr. Marta Janyšková, v.r.  
                                                                  predsedníčka 
 
V Bratislave, dňa 10.05.2018 
Zapísala : Tamara Filadelfiová, tajomníčka komisie 



                


